
Tego jodku nie ma w rejestrze
leków?!
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Czy jodek potasu, który rząd dystrybuuje do samorządów, a
który chcą podawać m.in. dzieciom w szkołach, znajduje się w
rejestrze  leków?  Rozmowa  z  Rafałem  Piechą,  prezydentem
Siemianowic Śląskich.
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